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Írásbeli kérdés
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Miért nem terjesztik be a magyar megújuló energiastratégiát a Magyar Országgyűlés,
valamint annak illetékes szakbizottságai elé?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést
kívánok intézni Molnár Csaba közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszter úrhoz .
Válaszát írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Tudomásunk van arról, hogy az Európai Unió 27 tagállama közül utolsóként, de a magya r
kormány 2008. októberében elfogadta, az Ön minisztériumának jogelődje által kidolgozott
magyar megújuló energia stratégiát .

Kérem, tájékoztasson arról, mi az oka annak, hogy az Ön által vezetett minisztérium, az azóta
eltelt időszakban miért nem terjesztette be a stratégiát — legalább tájékoztatásként — a Magya r
Országgyűlés, valamint annak illetékes bizottságai elé? Egyben arra kérem, tájékoztasso n
arról is, hogy ezt a mulasztást mikor kívánják pótolni ?

Budapest, 2008 . december 19 .

Tisztelettel várom válaszát :

Nagy Andor
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